

Title (en)

Drawer slide fitting.

Title (de)

Ausziehführungsgarnitur für eine Schublade.

Title (fr)

Accessoire pour glissière de tiroir.

Publication

EP 0545329 A2 19930609 (DE)

Application

EP 92120380 A 19921128

Priority

AT 242691 A 19911206

Abstract (en)

A drawer slide fitting having two drawer frames (2) to which in each case one slide rail (6) of the two slide rails (6) and a drawer slide fitting comprising two body-mounted support rails (5) are releasably attached. At its rear end, each slide rail (6) has a hook with which it can be hooked into the drawer. Catch parts (9) are provided, which project transversely to the slide direction of the slide rails (6) and fix the slide rail (6) on the drawer frame (2) in the direction of displacement of the drawer slide fitting. Mounted on the slide rails (6) is a cam body (1) which is rotatable about a horizontal axis and on which the drawer rests. The cam body (1) is mounted in a recess (4) in the upper horizontal web (6'), and the bottom (3) of the drawer rests on the cam body (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Ausziehführungsgarnitur für eine Schublade mit zwei Schubladenzargen (2), an denen je eine Ausziehschiene (6) der zwei Ausziehschienen (6) und zwei korpusseitige Tragschienen (5) umfassenden Schubladenführungsgarnitur lösbar befestigt ist. Jede Ausziehschiene (6) weist bei ihrem hinteren Ende einen Haken auf, mit dem sie in die Schublade einhängbar ist. Es sind quer zur Ausziehrichtung der Ausziehschienen (6) vorstehende Rastteile (9) vorgesehen, die die Ausziehschiene (6) an der Schubladenzarge (2) in der Verschieberichtung der Schubladenführungsgarnitur fixieren. An den Ausziehschienen (6) ist ein um eine horizontale Achse drehbarer Nockenkörper (1) montiert, auf dem die Schublade aufliegt. Der Nockenkörper (1) ist in einer Aussparung (4) des oberen Horizontalsteges (6') gelagert und der Schubladenboden (3) liegt auf dem Nockenkörper (1) auf. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 88/04

IPC 8 full level

A47B 88/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47B 88/427 (2016.12 - EP US); **A47B 2210/0037** (2013.01 - EP US); **A47B 2210/0054** (2013.01 - EP US); **A47B 2210/0056** (2013.01 - EP US)

Cited by

DE4432820B4; EP1374730A1; EP1550385A3; DE202006003035U1; DE9409898U1; DE4414462A1; US5664855A; DE4414462B4; US7226139B2; US8220884B2; WO2007096156A3

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0545329 A2 19930609; EP 0545329 A3 19950104; EP 0545329 B1 19970305; AT 400214 B 19951127; AT A242691 A 19950315; AT E149299 T1 19970315; DE 59208114 D1 19970410; JP H0548744 U 19930629; JP H0744188 Y2 19951011; US 5375922 A 19941227

DOCDB simple family (application)

EP 92120380 A 19921128; AT 242691 A 19911206; AT 92120380 T 19921128; DE 59208114 T 19921128; JP 8999792 U 19921207; US 98654592 A 19921207